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Tema Referat 

Forum Fagutvalg for akuttkjeden i Vestfold 

Dato/sted 07.03.24, SIVHF M TON OT4 E1 Trygve 

Til stede 
Carlo David Schebesta, Henriette Ruud, Rannveig Velken, Runar Danielsen, Ramona Skog, 
Monica Hammari, Birgitte Larsen, Gunn Heidi Schrøder, Frida Sofie Doksrød, Lizeth Lind 
Jørgensen, Hege Gulliksrud, Siri Cathrine Ottesen, Torbjørn Lia, Malin Emilie Holt 

Referent Runar Danielsen 

 

Innkalling 

Sak nr.  Ans. 

2024.01 

Vedtak 

 

Godkjenning av referat fra 0701223 og innkalling 070324 
Sak til eventuelt: Samtrening 
Konklusjon: 
Referat og innkalling godkjent.  

RD 

2024.02 

Dialog 

 

Møteinnhold og arbeidsform, ref. sak 2023.18, sak 2023.21 
Det er fortsatt en ambisjon om god planlegging og konstruktiv dialog i fagutvalgets 
møter. Det ble i møtet 07.12.23 besluttet at Runar Danielsen, Siri Ottersen, Rannveig 
Velken og Henriette Ruud har et fellesansvar for forberedelser og gjennomføring av 
møtene. 
Konklusjon: 
Arbeidsgruppen Akuttforum avsluttet og videre forbedringsarbeid er organisert i 
arbeidsgruppene Mobilt røntgen og ØHD. 
Det ble fremhevet at kommunikasjonen mellom arbeidsgruppen og fagutvalget er av 
stor betydning.  

RD 

2024.03 

Orientering 

Dialog 

Erfaringer fra fagseminaret 1. februar v/ Henriette 

Det var en opplevelse av et vellykket arrangement 1. februar i Bigroom. Evalueringen 

bekreftet at tema, form og forelesere ble godt mottatt av deltakerne. Det fremkom 

ønsker om at det arrangeres flere fagsamlinger per år. 

Prioriteringen av pasientkategoriene skrøpelig eldre og psykiatri/rus bør videreføres 

både med tanke på fremtidige fagseminar og i arbeidet med forbedringstiltak i 

Akuttkjeden. Siri orienterte om utfordringer knyttet til skrøpelige eldre i 

pasientforløpet mellom akuttsenter og sengepostene. Det ble stilt spørsmål om 

behovet og eventuelt hvordan en videre implementering av 4AT og CFS kan 

gjennomføres i kommunene.  
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Konklusjon: 

Fagutvalget tok orienteringen til etterretning. 

En eventuell videre implementering av 4AT og CFS bør behandles i Lederforum. 

2024.04 

Orientering 

Presentasjon 

Dialog 

Status og fremdrift i etablerte arbeidsgrupper 

 
Mobilt røntgen 
Fagutvalget har 7. desember besluttet å etablere en arbeidsgruppe med følgende 
«mandat»: 
 
Mobilt røntgen gruppen fokuserer på «nåsituasjonen» og innhenter informasjon om: 
               -            Forespørsel/henvisning (hvem/hvordan/antall) 
              -             Medisinske kriter for bruk av mobilt røntgen 

-             Aktivitet (antall utført) 
-             Kapasitet (Dager, tidsrom) 
-             Aktivitet (fordelt på kommuner) 
-             Kompetanse (behov, tilgjengelighet) 
-             Ressursbehov (økonomi)          
-            Utarbeider forslag til mål og tiltak som sikrer  
             «rett pasient, rett sted til rett tid». 

 
Frida Reif Nordby (seksjonsleder, KMD) leder arbeidsgruppen. Hun presenterte 
tiltaket, aktivitetstall og fordeling på de ulike helsevirksomhetene i Vestfold.  De 
senere års nedgang i antall oppdrag med mobilt røntgen knyttes til generell økning i 
henvisninger og mangel på fagressurser. I dialogen mellom utvalget og arbeidsgruppen 
fremkommer at det i dag ikke er gjort avtaler med legevakt, tiltaket benyttes sjelden i 
privathjem og omsorgsboliger. Fokus i videre arbeid:  
 
Hvilke behov, begrensninger og muligheter foreligger? 

1. Hva er årsaken til at mobilt røntgen ikke benyttes.  
2. Mobilt røntgen på aften? 
3. Mobilt røntgen på helg? 
4. Mobilt røntgen på legevakt? 
5. Kompetansebehov, opplæring og oppgavedeling? 

 
Deltakere: Frida R. Nordby (SiV), Kim Hemlock (SiV), Ramona Skog (Færder), Gunn 
Heidi Schrøder (Sandefjord), Lotte Bogre (Tønsberg) 
 
ØHD 
Fagutvalget har 7. desember besluttet å etablere en arbeidsgruppe med følgende 
«mandat»: 
ØHD gruppen fokuserer på «nåsituasjonen» og innhenter informasjon om:  

-             ØHD kapasitet (senger) 
-             Aktivitet (% belegg) 
-             Aktivitet (fordelt på rus/psykiatri) 
-             Kompetanse 
-             Tilgjengelighet for innleggelser (tid på døgnet) 
-             Medisinske kriter for innleggelse 
-             Samhandling med øvrige kommuner/SiV 
-             Forslag til mål og tiltak som sikrer «rett pasient, rett sted til rett tid»? 
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Lizeth Lind Jørgensen (samhandlingslege) leder arbeidsgruppen i nært samarbeid med 
Frida Sofie Doksrød. Gruppen har innledningsvis gjort en kartlegging av kapasitet, 
aktivitet og inntakskriterier. Det er utfordrende å finne dokumentasjon på hvilke 
pasientkategorier som benytter sengene. Informasjonen i denne sammenheng blir 
generell og kvalitativ. Gruppen etterspør konkrete spørsmål og retning på det videre 
forbedringsarbeidet. Følgende fremkom i den påfølgende dialogen: 

1. En nærmere kartlegging av hvilke pasienter som tildeles ØHD senger? 
2. Hvilke pasientkategorier vurderer SiV som ØHD pasienter? 
3. Hvilket antall av disse pasientene innlegges i SiV? 
4. Er det sammenhenger mellom tilgjengelige ØHD senger og overliggere?  
5. Hva kan skape et bedre grunnlag for samhandling om rett pasient/sted/tid? 

Felles inntakskriterier/tid for mottak/henvisningspraksis? 
 

Deltakere: Lizeth Lind Jørgensen (SiV), Frida Sofie Doksrød (Sandefjord), Siri Cathrine 
Ottersen (SiV), Cathrine Agaard Nilsen (Tønsberg). 
 

Konklusjon: 

Fagutvalget tok orienteringen til etterretning. Arbeidsgruppene oppfordres til videre 
arbeid med de spørsmål som er fremstilt i en nær dialog med Fagutvalget. 

2024.05 

Presentasjon 

Dialog 

 

Akutthjelperordningen  

Saken er satt på agendaen med bakgrunn ny veileder for akutthjelperordningen (Hdir, 

2023). Vetle E. Hauge (SiV) har som prosjektleder vært særdeles sentral ved 

forberedelser til innføring av akutthjelperordningen i Vestfold. Fagutvalget fikk 

presentert mål, planlegging og utfordringer knyttet til organisering av ordningen. 

 

Konklusjon: 

Fagutvalget tok orienteringen til etterretning.  

VEH 

2024.06 Mandat for Fagutvalget for akuttkjeden 

Revidert mandat for Fagutvalget for akuttkjeden ble godkjent i FSU 25. januar 2024. 

Konklusjon: 

Fagutvalget tok orienteringen til etterretning. 

RD 

2024.07 Eventuelt 

- Rapport UKOM, Legevakt v/Malin  

- Nasjonal helse -og samhandlingsplan 2024-2027 v/Runar 

- Samtrening v/Torbjørn, Henriette 

Konklusjon: 

De aktuelle sakene overføres til kommende møte i Fagutvalget. 

 

 
 
 
 


